
87.II - XVI sesja Rady Miejskiej, 28 października 2015 r. 

Interpelujący radny: Anna Rożek 

Radna zwróciła uwagę, że o uchwale intencyjnej dotyczącej przeniesienia Filii bibliotecznej 

nr 7 z ulicy Garncarskiej na ulicę Podgórną mieszkańcy dowiedzieli się dopiero w dniu 

podjęcia uchwały – ten zamiar nie był z nimi w żaden sposób ustalany, a chodzi m.in. o 

mieszkańców z ulic Garncarskiej, Nad Śluzami, Nowowiejskiej, Wiejskiej. Mieszkańcy 

postanowili walczyć o to, żeby zachować tam jednak tę Filię i w związku z tym z ich 

upoważnienia radna zwróciła się o odpowiedź na piśmie na następujące pytania: 

1) ile jest filii bibliotecznych w Słupsku, 

2) ilu czytelników korzysta z każdej filii, 

3) do ilu filii prowadzą schody, gdyż była to jedna z podstaw do zlikwidowania filii na ul. 

Garncarskiej, 

4) jakie są koszty funkcjonowania każdej z filii.  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/23779.html
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